
 
 

Dotazy a připomínky vznesené na jednání 
Zastupitelstva města Kutná Hora dne 1 6 . 0 3 . 2 0 2 1  

 
 

Číslo Předkládá Obsah připomínky 
Písem né 
doručení Vyřizuje 

Term ín  
splnění Poznám ka 

2 - 1 / 2 0  M. Jánská Jaký je postup MP při obdržení nahlášení nepořádku. ústně 
MP 

 
6.04.2021  

2 - 2 / 2 0  M. Jánská Jaký bude m ít  v liv na ŽP výstavba rychlodráhy. ústně 
OŽP 

 
6.04.2021  

2 - 3 / 2 0  M. Jánská Proč není na sídlišti Hlouška kryté kontejnerové stání. ústně 
I NV –  TO 

 
6.04.2021  

2 - 4 / 2 0  M. Jánská Je v rozpočtu města plánováno s revitalizací sídliště Hlouška? ústně 
EKO 

 
6.04.2021  

2 - 5 / 2 0  S. Doušová 

-  jakou funkci ve vedení spolku zastáváte a jaká konkrétní částka ze 
zmíněného poplatku 1.000 Kč jde z „Vašeho“. 
-  jaké zázemí pro výkon statutára, tedy mě, máte na mysli? 
-  jaké chyby provázely založení spolku, a žádám, abyste je písemně 
doložil a zároveň doložil, že tyto chyby měly za následek, že turistická 
oblast  nezískala cert if ikaci ze st rany kraje. 
-  doložte dokument či cokoliv jiného písemného, na základě něhož 
tvrdíte, že certifikace je podmínkou čerpání krajských dotací. 
-  konkretizujte, co míníte mým nepřesvědčivým výkonem, který vedl 
k nezískání cert if ikace. 
-  sdělte prosím, jestli podnikatelé, kteří kritizovali špatný poměr cena a 
výkon, jsou členy spolku TO KuKo. Pokud ano, jakým i 
výstupy/čísly/argumenty svou kritiku podložili a prosím o jeho zaslání. 
-  na základě čeho tvrdíte, že z příjmu je placena kancelář za běžnou cenu 
a výkon statutára? 
-  jaké politiky tedy máte na mysli? Konkretizujte prosím roztříštěnost 
akt iv it  a zdrojů. A kdo by měl být ve spolku za obce zapojen, aby to 
podle Vás bylo „šťastné“? 

písemně 
M. Suchánek, 

zastupite l 
29.03.2021  

2 - 6 / 2 0  V. Veselý 

-  jakou nápravu se podařilo dojednat ohledně nepořádku v okolí 
obchodního domu Billa a autobusového nádraží se zástupci obchodního 
domu Billa, s majiteli okolních pozemků a provozovatelem autobusového 
nádraží -  společností ARRIVA VÝCHODNÍ ČECHY a.s. 

ústně  
OSM 

+  
I NV -  TO 

6.04.2021  

 
 

Upozornění:  ! ! !  DODRŽOVAT STANOVENÉ TERMÍNY A VŠEM ODPOVÍDAT PÍSEMNĚ!!! 
Odpovědi s podpisem starosty nebo místostarosty města přes KT. 

Připomínky a jejich odpovědi se zveřejňují na webu 
 
 



 
 
 
 
 
 
 

• Miroslava Jánská, občanka 
předstoupila před zastupitele z důvodu sdělení svých dotazů a připomínek, vztahujících se k odpovědi na dotaz, jaký je postup Městské 
policie při obdržení nahlášení sdělení o nepořádku, kdo provede úklid. Jak má město toto zajištěno. Při posledním ohlášení, byl nepořádek 
odstraněn až po čtrnácti dnech po ohlášení. 
Má město Kutná Hora nějakou studii na životní prostředí ohledně rychlodráhy, která by měla, nebo má vést okolo Vrchlice. Nebude 
ohrožena zásoba pitné vody pro Kutnou Horu?  
Jaký je rozdíl, při zbudování kontejnerových stání v části Hluška a v část i Šipší. Krytá stání j sou pouze na sídlišt i Šipší. Nově bylo 
zbudováno zakryt í v ul. Benešova a Sběrná. Apelovala na zbudování zakrytého stání na Hloušce, ale to prý nešlo, ale vzápětí se 
vybudovalo kryt í kontej nerové j inde.  
Obdržela odpověď od města, že v rozpočtu nejsou peníze pro dětské prvky pro sídliště Hlouška. Herní prvky se pohybují kolem 20.000 Kč, 
to město opravdu nemá peníze?  
Je v bodu schvalování rozpočtu zařazena revitalizace, nebo alespoň plán revitalizace sídliště Hlouška. 
  
 

• Mgr. Bc. Silvia Doušová, m ístostarostka  
Dotazy zastupitelky, m ístostarostky Mgr. Bc. Silvie Doušové (STAN a Šance pro Kutnou Horu) , na zastupitele Mart ina Suchánka (Město 
pro lidi) na jednání zastupitelstva města Kutná Hora dne 16. března 2021: 
Kyberprostor, ve kterém  fungují sociální sítě, skýtá lidem možnost vyjadřovat se ke všemu a ke všem, což je bohužel občas spjato se 
zveřejňováním mylných informací, s manipulací veřejného mínění nebo dokonce lhaním. Někteří lidé toho hojně využívají/zneužívaj í. O to 
smutnější je skutečnost, pokud záměrně manipuluje veřejným míněním volený zástupce veřejnosti, resp. zastupitel města. Dne 19. února 
2021 se na veřejné facebookové skupině Fórum Kutná Hora objevil příspěvek týkající se zapsaného spolku Turistická oblast Kutnohorsko 
Kolínsko, jehož výboru předsedám jako zástupce Města Kutná Hora. Pane zastupiteli Suchánku, mezi diskutujícími jste se objevil i Vy. A 
vzhledem  k tomu, že některé Vaše výroky považuji za zavádějící a některé dokonce za lživé, žádám, abyste písemně odpověděl na m é 
dotazy a doložil tak svá tvrzení. 
Napsal j ste, cituj i:  „Děkuj i za dobré úvodní tém a. Na KUKO (Kutnohorsko a Kolínsko)  se dívám  jednak pohledem  zastupitele Kutné Hory 
(město je člen) , ale také jako člen vedení SKHP – Spolek kutnohorských podnikatelů (člen KUKO je SKHP) . Tuhle „st randu“  plat ím  hned 
2x a v j ednom  případě takříkaj íc ,,ze svého“ .( 1)  Pat rně není m noho takových fanoušku zapsaného spolku a m ožná j sem  svého druhu 
jediný. Hlavní přispěvatelé:  Kolín 300, Kutná Hora 200 (plus poskytujem e zázem í m anažerce a výkon statutára) (2) , Čáslav 100 t is. ročně.  
Celkové finanční příspěvky j sou asi 900 t is. Kč.  Založení provázela řada chyb, které m aj í (m im o j iné)  za následek, že turist ická oblast  
pat rně nezískala v loňském  roce důležitou cert ifikaci ze st rany kraj e (ze záznamů plyne, že k 4.12.2020 nebyla) .  (3)  Cert ifikace je 
podm ínkou čerpání kraj ských dotací a národního program u.(4)  Bude to fungovat? Nevím e. Statutár, v našem  případě předseda Město 
Kutná Hora zastoupené m ístostarostkou Mgr. Bc. Silvií Doušovou (STAN) , nezískáním  cert ifikace podal silně nepřesvědčivý výkon.(5)  
Zbytek j e Covid. Podnikatele v loňském  roce krit izovali špatný poměr cena výkon.(6)  Z celkového příjm u něco přes m ilion (započtena 
kancelář za běžnou cenu a funkce statutára) (7)  po odečtení nákladů zbývá na vlastní činnost  asi 300 t is. Kč.  A to j e zoufale m álo.“  



( 1 ) Spolek kutnohorských podnikatelů za rok 2019 a za rok 2020 zaplatil na členských příspěvcích celkem 2.000 Kč. Roční členský 
příspěvek tohoto člena (neziskové organizace zastupující podnikatele) je tedy 1.000 Kč. Nemám informaci a na webových 
stránkách ji bohužel nelze dohledat, kolik členů Spolek kutnohorských podnikatelů vlastně má, tudíž není možné přepočítat tuto 
částku na jednoho každého podnikatele. Sdělte mi tedy, prosím, pane zastupiteli, j akou funkci ve vedení spolku zastáváte 
a jaká konkrétní částka ze zmíněného poplatku 1.000 Kč jde z „Vašeho“. 

( 2 ) Uvádíte, že „poskytujeme zázemí manažerce a výkonu statutára“. Na vysvětlenou, kancelář TO KuKo v  Šultysově ulici byla od 
města v roce 2019 zapůjčená na 1 rok (po dobu rozjezdu činnosti spolku) a za zápůjčku a energie se v roce 2019 zaplat ilo celkem 
2.979 Kč, v roce 2020 kancelář města užívala manažerka TO od ledna do konce října a spolek za ni zaplatil celkem 5.548 Kč. 
Od listopadu 2020 TO KUKO kancelář v Šultysově ulici již neužívá. Jaké zázemí pro výkon statutára, tedy mě, máte na 
m ysli? 

( 3 ) Certifikace turistických oblastí (TO) probíhá podle implementačního manuálu a je plně v režii CzechTourism  (MMR a ČSKS) a nikoliv 
kraje. CzechTourism je doporučeno, aby TO podávaly žádost o certifikaci alespoň po jednom roce fungování, v souvislost i 
s doložením mnoha skutečností a dokumentů, jako je například strategie, existence a fungování 3K platformy apod. Turist ická 
oblast  KuKo podala žádost  o cert ifikaci v řádném termínu a to 23. 11. 2020, splnili jsme formální požadavky a 12. března 2021 
j sm e cert ifikaci získali. Kraj  v tomto případě pouze uděluje kladné stanovisko k certifikaci (něco jako doporučení), které j sm e 
obdrželi již 21. září 2020. Kraj certifikaci vůbec neuděluje. V této souvislost i se Vás tedy ptám , jaké chyby provázely 
založení spolku, a žádám, abyste je písemně doložil a zároveň doložil, že tyto chyby měly za následek, že turistická 
oblast  nezískala cert ifikaci ze  st rany kra je. 

( 4 ) Doložte dokument či cokoliv jiného písemného, na základě něhož tvrdíte, že certifikace je podmínkou čerpání 
krajských dotací.  

( 5 ) Konkretizujte, co míníte mým nepřesvědčivým výkonem, který vedl k nezískání cert ifikace. 
( 6 ) Sdělte prosím, jestli podnikatelé, kteří kritizovali špatný poměr cena a výkon, jsou členy spolku TO KuKo. Pokud ano, 

jakými výstupy/čísly/argumenty svou kritiku podložili a prosím o jeho zaslání. 
(7)  Na základě čeho tvrdíte, že z příjmu je placena kancelář za běžnou cenu a výkon statutára? Opakuji, že kancelář byla 

poskytnuta formou výpůjčky, jak jsem uvedla v bodě (2) a já svou funkci vykonávám samozřejmě zdarma, tedy bez nároku na 
odměnu. 

 
V dalším komentáři píšete: „Silně nezávidím  pozici paní m anažerce, které bych se pat rně i zastal, j akkoliv to může znít  zvláštně.  Má- li 
někdo m áslo na hlavě,  j sou to polit ici. Jednak j sm e svědky značné roztříštěnost i akt ivit  a zdrojů,  a nikoliv šťastným  se ukazuje i j ej ich 
zapojení.“ (8)  
 

(8)  Manažerka TO KuKo vždy všechny upozorňuje, že spolek jako organizace je „apolitický“. Samozřejmě se nevyhne jednání se 
zástupci různých politických stran na zastupitelstvech měst a obcí. Nám všem ve spolku ale jde o podporu cestovního ruchu 
v oblast i, k přilákání nových turistů a návštěvníků, apod. Jaké polit iky tedy m áte na m ysli? Konkret izuj te prosím  
roztříštěnost aktivit a zdrojů. A kdo by měl být ve spolku za obce zapojen, aby to podle Vás bylo „šťastné“?



• Václav Veselý, zastupitel 
 

 





 



Odpovědi:                                                                                                                                                   
 
   
 
 
 
 

 
 
 
         
 
 

            Kutná Hora 29. 3. 2021 
 
 
Dotaz občanky ze ZM ze dne 16. 3. 2021 
 
 
Paní Miroslava Jánská, občanka 
předstoupila před zastupitele z důvodu sdělení svých dotazů a připomínek, vztahujících 
se k odpovědi na dotaz, jaký je postup Městské policie při obdržení nahlášení sdělení o 
nepořádku, kdo provede úklid. Jak má město toto zajištěno. Při posledním ohlášení, byl 
nepořádek odstraněn až po čtrnácti dnech po ohlášení. 
 
 
 
K výše uvedenému dotazu sdělujeme následující: 
 

1. Městská policie po obdržení oznámení -  nahlášení sdělení o nepořádku (černé 
skládky) provede šetření z místa za účelem zjištění pachatele přestupkového 
jednání a rovněž provede zadokumentování místa nepořádku (černé skládky), 
 

2. Pokud není zjištěn pachatel přestupkového jednání, městská policie v pracovní 
dny předá místo nálezu nepořádku (černé skládky) pracovníkům Technickém u 
oddělení MÚ, kteří zajistí odstranění zjištěného nepořádku (černé skládky), 
 

3. V mimopracovní dobu Technického oddělení MÚ se zjištěný nepořádek (černá 
skládka) předává přímo Technickým službám Města Kutná Hora, které zajistí 
odstranění nepořádku (černé skládky) .  

 
 
 
 
 

                                         S pozdravem  
 
                              ředitel městské policie 

 
       Mgr. Ing. Václav Mareček 
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MĚSTO KUTNÁ HORA 
Městská policie 
Havlíčkovo náměstí 87/12 
284 01 Kutná Hora 
tel. 327 710 131 
mobil:  + 42 720 281 394 
E-mail:  marecek@mu.kutnahora.cz 
 
 



 
 
 
 

 

MĚSTO KUTNÁ HORA 
Havlíčkovo nám. 552, 284 01 Kutná Hora, IČ: 00236195 

Kancelář tajemníka 
mu.kutnahora.cz, ID datové schránky: b65bfx3 

 

 
  Váš dopis ZN.:   Připomínka č. 2 - 2/21 Adresát: doporučeně 

                       
Vážená paní 
Miroslava Jánská 

284 01 Kutná Hora 
 

  Ze dne: 16. 3. 2021 
  Naše č. j. : --- 
  Vyřizuje: Ing. Vladimír Kocián  
  Tel.: 327710270 
  E-mail: kocian@mu.kutnahora.cz 
  Datum: 25. 3. 2021 
 
 
Odpověď na připomínku vznesenou na jednání ZM Kutné Hory dne 16. 3. 2021 
 
Vážená paní Jánská, 
 
na zasedání Zastupitelstva města Kutná Hora dne 16. 3. 2021 jste vznesla dotaz, jaký vliv 
bude mít výstavba vysokorychlostní tratě na životní prostředí, a zda bude ohrožena zásobárna 
pitné vody pro Kutnou Horu. Níže zasílám vyjádření odboru životního prostředí k Vašemu 
dotazu: 
 
Odbor životního prostředí zatím nebyl osloven k jakýmkoliv podkladům návrhu VRT Praha –
Brno-Ostrava.  
Zatím se pouze připravují širší mapové podklady na území ORP Kutná Hora potřebné pro 
přípravu vysokorychlostní tratě Praha – Brno – Ostrava. 
Pro řádný návrh stavby je mapováno území, které je širší, než bude využito pro vlastní 
umístění nové železniční trati. Mapování širšího území je nezbytné pro správný návrh stavby 
a jejích vazeb na okolí. 
Investorem akce je Správa železnic, státní organizace. Podrobné informace o projektu jsou 
dostupné na adrese www.spravazeleznic.cz/vrt. Pro dotazy veřejnosti související se stavbou 
VRT je zřízena e-mailová adresa vrt@spravazeleznic.cz. 
 
Celá stavba bude posuzována podle zákona EIA, tedy Vyhodnocení vlivu stavby na 
životní prostředí a určení podmínek pro její další přípravu, realizaci i provoz. 
 
 
 
 
 
S pozdravem 
 
 
 
Ing. Josef Viktora 
Starosta       
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MĚSTO KUTNÁ HORA 
Havlíčkovo nám. 552, 284 01 Kutná Hora, IČ: 00236195 

Kancelář tajemníka 
mu.kutnahora.cz, ID datové schránky: b65bfx3 

 

 
  Váš dopis ZN.:   Připomínka č. 2 – 3,4/21 Adresát: doporučeně 

                       
Vážená paní 
Miroslava Jánská 

284 01 Kutná Hora 
 

  Ze dne: 16. 3. 2021 
  Naše č. j. : --- 
  Vyřizuje: Ing. Andrea Bodišová 
  Tel.: 327710185 
  E-mail: bodisova@mu.kutnahora.cz 
  Datum: 25. 3. 2021 
 
 
Odpověď na připomínku vznesenou na jednání ZM Kutné Hory dne 16. 3. 2021 
 
Vážená paní Jánská, 
 
na zasedání Zastupitelstva města Kutná Hora dne 16. 3. 2021 jste vznesla dotaz na rozdíl při 
budování kontejnerového stání na sídlišti Hlouška a Šipší, další dotaz v kompetenci 
Technického oddělení odboru investic je na pořízení nových herních prvků pro sídliště 
Hlouška. Požádal jsem pracovníka technického oddělení odboru investic o vyjádření 
k Vašemu dotazu, zde je jeho vyjádření: 
 
Záměrem instalace stěny u kontejnerů v ulici Benešova x Sběrná bylo zakrytí nevzhledného 
místa u frekventované hlavní komunikace a chodníku (v místě u kontejnerů je také přechod 
pro chodce). Zároveň zde docházelo k úletům odpadů na hlavní silnici. V ulici Zelenkova 
bylo stanoviště kontejnerů umístěno na starých rozbitých panelech a částečně v zeleni. 
Docházelo k poškození koleček u kontejnerů a špatné manipulaci. V rámci zpevněných ploch 
neinstalujeme kovové zástěny. Pouze na místa, kde hrozí časté úlety odpadů vlivem větru či 
ujíždění kontejnerů do zaparkovaných vozidel. V ulici Zelenkova tento způsob zabezpečení 
nebyl nutný. Zároveň je počítáno z revitalizací sídliště Hlouška. V rámci toho by mohly 
vzniknout nová vzhledná a nově zakrytá kontejnerová stanoviště. Především bude vše řešeno 
koncepčně. 
 
Technické oddělení odboru investic na rok 2021 opravdu nemá v rozpočtu žádné investiční 
prostředky, ze kterých by mohlo pořídit nové hrací prvky. V rozpočtu Technického oddělení 
jsou pouze finanční prostředky na údržbu stávajících dětských hřišť, z těchto prostředků nelze 
nakupovat nové hrací prvky. A zároveň je nutné zajistit údržbu a úklid stávajících dětských 
hřišť. Jste však zapojena do realizace návrhu v rámci participativního rozpočtu. Doufáme, že 
se z těchto finančních prostředků podaří vybudovat menší hřiště v lokalitě Hlouška. 
 
Podrobnější informace získáte na Technickém oddělení odboru investic – ve věci  
odpadového hospodářství – Bc. Kateřina Hladíková 
(tel.: +420 327 710 187, hladikova@mu.kutnahora.cz), ve věci dětských hřišť – Bc. Milan 
Šesták (tel.: +420 327 710 184, sestak@mu.kutnahora.cz) 
 
 
S pozdravem 
 
Ing. Josef Viktora 
Starosta   

2-3,4/21 
 



 
 
 
 
 
 
  

 

MĚSTO KUTNÁ HORA 
Havlíčkovo nám. 552, 284 01 Kutná Hora, IČ: 00236195 

Kancelář tajemníka 
mu.kutnahora.cz, ID datové schránky: b65bfx3 

 

 
  Váš dopis ZN.:   Připomínka č. 2 – 4/21 Adresát: doporučeně 

                       
Vážená paní 
Miroslava Jánská 

284 01 Kutná Hora 
 

  Ze dne: 16. 3. 2021 
  Naše č. j. : --- 
  Vyřizuje: Ing. Monika Bulánková 
  Tel.: 327710140 
  E-mail: bulankova@mu.kutnahora.cz 
  Datum: 25. 3. 2021 
 
 
Odpověď na připomínku vznesenou na jednání ZM Kutné Hory dne 16. 3. 2021 
 
Vážená paní Jánská, 
 
na zasedání Zastupitelstva města Kutná Hora dne 16. 3. 2021 jste vznesla dotaz, zda je v bodu 
schvalování rozpočtu zařazena revitalizace, nebo alespoň plán revitalizace sídliště Hlouška. 
K vašemu dotazu zasílám následující vyjádření: 
 
Ve schváleném rozpočtu na rok 2021 byla schválená investiční částka ve výši 400.000  Kč 
pod Odborem investic. Dne 16. 3. 2022 byla tato částka navýšena o 2.000.000  na 
vypracování komplexní studie revitalizaci sídliště Hlouška. Bližší informace o průběhu celé 
akce Vám podá Odbor investic. 
 
 
 
 
S pozdravem 
 
 
 
Ing. Josef Viktora 
Starosta                 
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Pro: Mgr. Bc. Silvia Doušová (STAN/Šance pro Kutnou Horu) 
 Místostarostka města Kutná Hora 
 
Věc: Reakce na dotaz členky vedení města, zasedání ZM 16.3.2021 
 
Jednací řád zastupitelstva neupravuje dotazování opozičních zastupitelů. 
Předložený písemný dotaz se vztahuje k vyjádření na sociální sítí, a to k zapsanému 
spolku Turistická oblast Kutnohorsko Kolínsko.  
 
Na základě uvedeného dotazu jsem prověřil dokumenty. Zjistil jsem závažné 
skutečnosti a dovodil důvodné pochybnosti, které jsou spojeny s jednáním paní 
místostarostky Mgr. Bc. Silvie Doušové v této záležitosti. 
 
Dle zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, §119 odstavec 3 patří prověření zjištěných 
skutečností do povinností kontrolního výboru. Na nejbližším jednání zastupitelstva 
dne 11.5.2021 návrhu rámec kontroly. 
 
V Kutné Hoře 29.3.2021 
       Martin Suchánek 
       zastupitel, Město PRO lidi 
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MĚSTO KUTNÁ HORA 
Havlíčkovo nám. 552, 284 01 Kutná Hora, IČ: 00236195 

Kancelář tajemníka 
mu.kutnahora.cz, ID datové schránky: b65bfx3 

 

 
  Váš dopis ZN.:   Připomínka č. 2 – 6/21 Adresát: doporučeně 

                       
Vážený pan 
Václav Veselý 
email: 
 
 

  Ze dne: 16. 3. 2021 
  Naše č. j. : --- 
  Vyřizuje: Stanislava Sovová, DiS. 
  Tel.: 327710125 
  E-mail: sovovas@mu.kutnahora.cz 
  Datum: 6. 4. 2021 
 
 
Odpověď na připomínku vznesenou na jednání ZM Kutné Hory dne 16. 3. 2021 
 
Vážený pane zastupiteli, 
 
na zasedání Zastupitelstva města Kutná Hora dne 16. 3. 2021 jste požádal o informaci ve věci 
nápravy nepořádku v okolí obchodního domu Billa a autobusového nádraží se zástupci 
obchodního domu Billa, s majiteli okolních pozemků a provozovatelem autobusového nádraží 
- společností ARRIVA VÝCHODNÍ ČECHY a.s. 
 
Odbor investic Město Kutná Hora telefonicky upozorňovalo vedení společnosti Billa na 
nepořádek na přilehlém pozemku obchodu ve vlastnictví společnosti Billa. Vedoucí prodejny 
již neměla kapacity na pravidelné zajištění úklidu v okolí a rozhodli se odpadkové koše 
v zeleni odstranit. Při hlavní silnici již tedy úlety z odpadkových košů nejsou registrovány. Do 
současné doby jsme od občanů neobdrželi žádnou stížnost na nepořádek u prodejny Billa. 
Opětovně však na základě Vašeho podnětu zašleme výzvu k dodržování pořádku kolem celé 
prodejny. 
 
Odbor správy majetku vyzval v květnu loňského roku společnost ARRIVA VÝCHODNÍ 
ČECHY a.s., která zajišťuje úklid na autobusovém nádraží v Kutné Hoře, k častějšímu úklidu. 
Dle informace od provozně technického ředitele Ing. Gabriela oslovili společnost Technické 
služby Kutná Hora spol. s r.o. s žádostí o cenovou nabídku při navýšení četnosti úklidu. Cenu 
neobdrželi, ale okamžitě po našem upozornění zabezpečili denní úklid okolo budovy a laviček 
u budovy pracovnice, která zajišťuje informační službu.   
 
S pozdravem 
 
 
 
Ing. Josef Viktora 
Starosta      
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